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Inleiding: 
 
Tijdens de begrotingsvergadering d.d. 13 november jl. is door de PvdA-GroenLinks naar voren gebracht 
dat in de afgelopen 3 jaar 9 woningen zijn toegewezen aan statushouders. Ditzelfde aantal is genoemd 
door Gemeentebelangen Twenterand op sociale media.  
 
Uit de contacten die wij hebben met inwoners hierover blijkt dat er grote vraagtekens zijn over dit 
genoemde aantal. Op basis van deze contacten komen wij zelf al boven de 9 woningen uit. 
 
Kijkend naar de jaarverslagen van Mijande van de afgelopen jaren en naar de overzichten die het Rijk 
beschikbaar stelt komen we tot de conclusie dat in de afgelopen jaren het volgende aantal statushouders 
zich in Twenterand heeft gevestigd: 
 
2014: 40 statushouders 
2015: 58 statushouders 
2016: 75 statushouders 
2017: 47 statushouders 
2018: 25 statushouders (tot en met 1 november 2018) 
 
Totaal: 245 statushouders 
 
In het jaarverslag 2017 lezen we ook dat in het derde trimester er alleen al 5 woningen beschikbaar zijn 
gesteld aan 12 statushouders. We hebben dan ook de volgende vragen. 
 

1. Wanneer Mijande in haar jaarverslagen de aantallen vermeldt van de gehuisveste statushouders 
gaan wij ervan uit dat Mijande de statushouders bedoelt die in sociale huurwoningen zijn 
geplaatst. Klopt dit? Zo niet, waar worden statushouders dan in geplaatst? 

2. Kunt u ons informeren in hoeveel sociale huurwoningen deze 245 statushouders zijn gehuisvest?  
Graag een onderverdeling per kalenderjaar. 



3. Kunt u ons informeren uit hoeveel personen een gemiddeld statushoudersgezin bestaat, inclusief 
de nareizigers. Na gezinshereniging. 

4. Statushouders krijgen nogal wat middelen van de belastingbetalers, zoals bijvoorbeeld de helft 
van de kosten van inrichting. De andere helft wordt als een lening beschikbaar gesteld. En 
taallessen, een maandelijkse bijdrage voor het best dekkende zorgpakket, een uitkering enz. Nu 
hoorden wij dat het gezin met 3 huizen (2 in Vroomshoop, 1 in Hengelo)  1 woning na 3 maanden 
al heeft verlaten. Deze woning is flink verbouwd door één van de ouders vanwege een beperking. 
Bovendien is er opnieuw bestraat en een nieuwe schutting geplaatst. 

A. Kunt u ons vertellen waarom deze aangepaste woning na 3 maanden al is verlaten? 
B. Gebeurt het vaker dat statushouders binnen korte tijd weer vertrekken uit een toegewezen sociale 

huurwoning? Wat kunnen dan de redenen zijn? Zo ja, worden bepaalde kosten die gemaakt zijn 
door de gemeenschap, verhaald op de vertrokken statushouder? Bijvoorbeeld de lening die 
afgesloten is bij de Stadsbank voor de inrichting van de woning? Zo nee, waarom niet? 

C. Komt het bijvoorbeeld voor dat statushouders, die in Twenterand in een sociale huurwoning 
wonen, naar een andere gemeente verhuizen? Of naar landen als Duitsland of Engeland? 

D. Houdt u bij wat de gemiddelde verblijfsduur is van een statushouder in een sociale huurwoning? 
Zo ja, wat is dan de gemiddelde verblijfsduur? Zo nee, waarom niet gezien de maatschappelijke 
kosten die gemaakt worden? 

5. Hoeveel woningen wisselen jaarlijks van huurder? Graag een onderverdeling vanaf 2014. 
 
Tot slot: wij gaan ervan uit dat het aantal van 245 statushouders klopt omdat het een simpele optelsom is 
van de vermeldingen in de jaarverslagen van Mijande en wij er dus vanuit mogen gaan dat deze 
informatie betrouwbaar is. Klopt dit? Zo nee, waarom vermeldt Mijande dan aantallen die niet kloppen? 
 
 
We zien uw antwoorden graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
PVV Twenterand, 
Erik Veltmeijer. 
 
 
 
 


